
Wniosek o uzupełnienie treści protokółu V sesji Rady Miasta Brzeziny z dnia 28 lutego 

2011 r. 

 

W związku z wnioskiem  Burmistrza Miasta Brzeziny Marcina Pluty zamieszcza się 

rozszerzającą dosłowną wypowiedź  Pani Wioletty Zubowicz – Kierownika Referatu Spraw 

Komunalnych,  zamieszczoną na str. 13 protokółu i dosłowną wypowiedź Pani Anny 

Durańskiej – Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem zamieszczoną na str. 17 protokółu. 

Zapis jest zgodny z nagraniem magnetofonowym. 

 

Wypowiedź Pani Wioletty Zubowicz: 

 

„Ponieważ jest to ostatni dzień mojej pracy, chciałam bardzo podziękować przede wszystkim 

za współpracę  państwu radnym, Panu Przewodniczącemu, bo miałam przyjemność 

rozpoczęcia pracy przede wszystkim w tym składzie pracując z Radą. No, niestety pomimo 

moich dotychczasowych działań obecny Burmistrz uznał, że nie pasuję do wizerunku tego 

urzędu. A to prawda, zgodzę się z tym, bo ja nie jestem osobą bez zasad, nie potrafię działać 

ponad prawem, tak, że powiem, że z honorem i godnością kończę pracę w tym urzędzie. 

Dziękuję bardzo”. 

 

 

 

Wypowiedź Pani Anny Durańskiej: 

 

„Panie Przewodniczący pozwoli Pan, że się pożegnam. Ja również otrzymałam 

wypowiedzenie z pracy w dniu 25 lutego, ponieważ Pan Burmistrz nie znajduje dla mnie 

adekwatnego stanowiska do moich kwalifikacji, cokolwiek to oznacza. Przyglądając się pracy 

Pana Burmistrza i jego podejściu do porządku prawnego, do obowiązków służbowych i 

stosunku do osób od niego zależnych, przyznaję rację, że rzeczywiście nie możemy razem 

współpracować, nie jest nam po prostu po drodze. Rozstaję się z ulgą z pracą w urzędzie. 

Jeszcze biorąc pod uwagę Pana stosunek do finansów publicznych, rozstaję się z ulgą z pracą 

w tym urzędzie i idę proszę państwa na koszt podatnika brzezińskiego na 

dziewięciomiesięczny urlop. Życzę państwu wszystkiego najlepszego i sukcesów w pracy.” 

 

 

 

Za zgodność z zapisem magnetofonowym: 


